
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr III/2018
III Sesja w dniu 11 grudnia 2018 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno 11 grudnia 2018 o godz. 14:30, a zakończono
o godz. 16:00 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Agnieszka Związek – Sekretarz
2. Andrzej Kluczny – Skarbnik
3. Sołtysi: Krystyna Pluta, Dorota Krauze, Henryk Lizurej, Zbigniew Seliga, Anna Chudaszek, Elżbieta
Makles, Konstanty Szczypiór, Adam Leśnikowski.
 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył
posiedzenie III Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum
niezbędne  do  przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.
W związku z tym przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji. Powitał zebranych radnych oraz
pozostałych uczestników obrad.
 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

1.      Przewodniczący Rady Gminy Zdzisław Bęben przedstawił proponowany porządek obrad III
sesji Rady Gminy.

2.      Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

3.      Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

4.      Podjęcie uchwały w sprawie i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

5.      Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości porządku na terenie Gminy
Miedźno.

6.      Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.

7.      Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego.

8.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na
lata 2018-2037.

9.      Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno.



10.  Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

11.  Interpelacje i wolne wnioski.

12.  Zakończenie obrad III Sesji.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Wobec braku propozycji zmian przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.
Przewodniczący Bęben odczytał treść projektu uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów. Następnie poprosił przewodniczących Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa oraz
Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  o  przedstawienie  decyzji  w  sprawie  projektu
uchwały jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział, że projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie. Dodał, że wywiązała się dyskusja. Nadmienił, że żaden z członków komisji
nie zgłosił zmiany do projektu uchwały. Projekt uchwały został przyjęty.
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury,  Sportu i Zdrowia powiedziała, że na posiedzeniu
komisji projekt uchwały został przyjęty bez zgłaszania zmian.
Radny Ciesielski  poprosił  o  wyjaśnienia  do  projektu  uchwały.  Przytoczył  fragment  zapisu  paragrafu
3 ust.1 punkt 1), 2) i 3). Powiedział, że w uchwale w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miedźno są inne zapisy. Zapytał czy w projektach uchwał istnieje jakaś rozbieżność. 
Sekretarz wyjaśniła, że zapisy te wynikają z przetargu. Dotyczą co najmniej jednego worka. Dodała, że
gospodarstwo będzie samo ustalać ilość worków. Gmina nie będzie ograniczać ani ustalać konkretnej
ilości worków. Zapisy w oby dwóch projektach uchwał są poprawne. Wynika to z własnych doświadczeń.
Radny  Ciesielski  zapytał  czy  firma  wywożąca  odpady  będzie  poinformowana  o  większej  ilości
wystawionych worków. 
Sekretarz wyśniła, że w nowym przetargu worki należy zakupić samemu. Odbierana będzie każda ilość
wystawionych worków. 
Radny Ciesielski zapytał gdzie można zakupić worki.
Sekretarz odpowiedziała,  że najprawdopodobniej  w okolicznych sklepach,  które będą poinformowane
o konieczności posiadania odpowiednich worków.
Radny Ciesielski zapytał czy firma będzie zostawiać swoje worki jak było do tej pory.
Sekretarz odpowiedziała, że poprzednio bywało różnie. Zdarzyło się, że niektóre gospodarstwa, w ogóle
nie dostawały nowych worków. Dodała, że właśnie dlatego w nowym przetargu znalazł się zapis, aby
worków było co najmniej jeden. 
Sołtys Lizurej zapytał czy firma będzie odbierać większą ilość worków.
Sołtys Seliga powiedział, że wcześniej nie odbierali większej ilości tylko tyle ile worków gospodarstwo
otrzymało.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  właśnie  dlatego  został  zmieniony zapis  co  do ilości  worków i  sposobie
odbierania.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)



Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 9/III/2018.
 
4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku na  terenie  Gminy
Miedźno.
Przewodniczący  Bęben  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości
i porządku  na  terenie  Gminy  Miedźno.  Następnie  poprosił  przewodniczących  Komisji  Infrastruktury,
Rozwoju Wsi i Rolnictwa oraz Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o przedstawienie
decyzji w sprawie projektu uchwały jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  powiedział,  że  nie  padły  żadne
wnioski odnośnie zmiany treści projektu uchwały. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  powiedziała,  że  Komisja  nie
wniosła żadnych uwag do projektu uchwały. Dodała, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Wiceprzewodniczący  Graj  powiedział,  że  wnioskował  na  Komisji  w sprawie  zakupienia  worków na
odpady przez Gminę. Uważa, że będzie w tej kwestii problem. Mieszkańcy będą wystawiać worki jakie
w danej chwili będą posiadać. Twierdzi, że lepszym rozwiązaniem byłoby, aby Gmina zakupiła worki,
a mieszkańcy za nie zapłacili. Nadmienił, że kieruje ta sprawę do przemyślenia.
Sekretarz odpowiedziała, że wniosek radnego Graja został omówiony. Dodała, że zostało wystosowane
zapytanie do jednej z firm czy posiadają odpowiednie worki. Gmina czeka na odpowiedź. Nadmieniła, że
należy jeszcze tę kwestię poddać opinii radcy prawnego.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 10/III/2018.
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Przewodniczący Bęben odczytał treść projektu uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Następnie poprosił  przewodniczących Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju Wsi i  Rolnictwa oraz Komisji
Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o przedstawienie decyzji w sprawie projektu uchwały jakie
zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział, że nie zgłoszono żadnych
uwag do treści projektu uchwały. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  powiedziała,  że  Komisja
jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 11/III/2018.
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Przewodniczący Bęben odczytał treść projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów
wymiaru podatku rolnego. Następnie poprosił przewodniczących Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi



i  Rolnictwa  oraz  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  o  przedstawienie  decyzji
w sprawie projektu uchwały jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział, że nie zgłoszono żadnych
uwag do treści projektu uchwały. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  powiedziała,  że  Komisja
jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 12/III/2018.
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata
2018-2037.
Przewodniczący  Bęben  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Miedźno  na  lata  2018-2037.  Następnie  poprosił  przewodniczących  Komisji
Infrastruktury,  Rozwoju Wsi i  Rolnictwa oraz Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu i  Zdrowia
o przedstawienie decyzji w sprawie projektu uchwały jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział, że nie zgłoszono żadnych
uwag do treści projektu uchwały. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  powiedziała,  że  Komisja
jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miedźno  na  lata
2018-2037.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 13/III/2018.
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno.
Przewodniczący  Bęben  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  diet  radnych  i  sołtysów  Gminy
Miedźno. Następnie poprosił przewodniczących Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa oraz
Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  o  przedstawienie  decyzji  w  sprawie  projektu
uchwały jakie zapadły podczas obrad komisji.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa powiedział, że za przyjęciem projektu
uchwały głosowało 6 radnych. Jeden głos był przeciwny. Dodał, że wywiązała się dyskusja, w kwestii
paragrafu 5 ust.  2, który mówi o łączniu funkcji radnego i sołtysa.  Wyjaśnił,  że spośród 7 członków
komisji  znajdują się  2  takie  osoby,  które łączą  funkcję  sołtysa  i  radnego.  Ponadto  dodał,  że  projekt
uchwały został przyjęty jednogłośnie.
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia powiedziała, że Komisja przyjęła
wniosek dotyczący zmiany zapisu paragrafu 5 ust. 2 projektu uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów
Gminy  Miedźno.  Dodała,  że  radny  Graj  zawnioskował,  aby  w  przypadku  łączenia  funkcji  sołtysa
i radnego dieta sołecka została ograniczona do 50% wysokości. Wniosek radnego Graja został przyjęty.
Nadmieniła, że pomimo wystąpienia wniosku Komisja przyjęła projekt uchwały. 
Radny  Graj  uważa,  że  funkcja  sołtysa  nie  jest  tożsama  z  funkcją  radnego.  Obowiązki  radnego
wykonywane są na forum rady Gminy, natomiast sołtys swoje obowiązki wykonuje w terenie. Dodał, że



o ile jest zasadne obniżenie diety radnego za nieobecności na sesji rady Gminy o tyle uważa, że pozostała
kwota  powinna  być  wypłacona  osobie  łączącej  obie  funkcje.  Nadmienił,  że  nie  należy  aż  tak
dyskredytować takich osób, którym to funkcję powierza społeczność lokalna. Z tego tytułu jakąś część
diety sołeckiej powinni otrzymywać. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek komisji budżetu, oświaty, kultury, sportu i zdrowia. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Agnieszka Szczypiór, Waldemar
Wosiński
PRZECIW (8)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Miśkiewicz
Wniosek nie został przyjęty.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka
Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław
Zielonka
PRZECIW (3)
Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj, Konrad Puchała
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Chudaszek
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 14/III/2018.
 
9. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
Informacje z działalności pomiędzy sesjami obejmującą okres od 4 grudnia 2018 roku do 10 grudnia 2018
roku  przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Miedźno  Agnieszka  Związek. Stanowi  ona  załącznik  nr  1  do
protokołu.
Puchała zapytał o kwotę w ofercie firmy Remondis.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  kwota  wynosi  około  11.000,00  zł.  Dodała,  że  oferta  znajduje  się
w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz zapytał czy w związku z rozstrzygnięciem przetargu mieszkańcy mają
wystawić kosze zgodnie z treścią ulotki otrzymanej od firmy Strach.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  firma  Remondis  będzie  odbierać  odpady  od  wszystkich  budynków
użyteczności publicznej, a nie od mieszkańców.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz zapytała czy przetarg na wywóz odpadów od mieszkańców został już
rozstrzygnięty.
Sekretarz odpowiedziała, że na chwilę obecną jeszcze nie został rozstrzygnięty. 
Radny Graj zapytał o kwestię wykupu od firmy Strach przez Gminę koszy. 
Sekretarz odpowiedziała,  że umowa z firmą Strach zawarta jest do końca bieżącego roku. Dodała, że
firma będzie obciążać mieszkańców opłatą na co Gmina się nie zgadza. Nadmieniła, że wszystkie odpady
mają zostać odebrane. Na dzień dzisiejszy do przetargu została złożona jedna oferta od firmy Strach.
Oferta została przekazana do oceny prawnej.
 
10. Interpelacje i wolne wnioski.
Sołtys Seliga zapytał czy firma Strach wystawi pokwitowanie odbierając kosze.
Sekretarz odpowiedziała, że zgodnie z umową firma powinna pokwitować odbiór koszy. Dodała, że do tej



pory przy wymianie lub odbiorze koszy firma wysyłała do Gminy sprawozdanie. Nie było w tej kwestii
problemów.
Sołtys  Seliga  powiedział,  że  teraz  problem  może  się  pojawić  ponieważ  będą  odbierać  kosze
indywidualnie. Zapytał co będzie jeżeli ktoś nie wystawi kosza.
Sekretarz odpowiedziała, że w razie nie wystawienia kosza firma będzie obciążać kosztami, z czym nie
zgadza się Gmina.
Radny  Graj  przedstawił  treść  pisma,  które  wpłynęło  do  Wójta  oraz  Rady  Gminy  Miedźno  od
mieszkańców Borowej i Władysławowa. Pismo dotyczy podjęcia działań związanych z wybudowaniem
mostu  na  rzece  Liswarcie  w  obrębie  Borowa.  Dodał,  że  do  pisma  dołączone  zostały  podpisy
mieszkańców, w ilości 357 podpisów. Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Radna Stobiecka przedstawiła prośbę mieszkańców Rywaczek dotyczącą dostawiania na skrzyżowaniu
przy tablicy ogłoszeń pojemnika z piachem.
Radny  Graj  skierował  prośbę  do  Sekretarz  Gminy  o  wyczyszczenie  studzienek  od  ulicy  Jagiełły
w kierunku Ostrów nad Okszą. Dodał, że część studzienek do ulicy Jagiełły zostało wyczyszczonych.
Nadmienił, że przepustowość reszty studzienek jest bardzo nikła.
Sekretarz odpowiedziała, że przyjmuje zgłoszenie do wiadomości.
Radny Zielonka powiedział, że mieszkaniec Ostrów nad Okszą zgłosił ubytek nawierzchni przez który
woda  prawidłowo  nie  spływa  do  kratki  ściekowej.  Następnie  powiedział,  że  przy  ulicy  Sportowej
i Kasztanowej nie ma pojemników z piachem.
Sekretarz zaproponowała, aby radni składali swoje uwagi na piśmie do Urzędu.
Radna Makles odniosła się do ulotki otrzymanej od firmy Strach. Powiedziała, że według zapisu należy
wystawić kosze wraz z pustym koszem zielonym. Zapytała co z zawartością kosza zielonego jeżeli nie
jest on pusty. 
Sekretarz  odpowiedziała,  że  firma  Strach  otrzymała  informacje,  że  wszystkie  odpady  maja  zostać
odebrane. Tak jest również skonstruowana umowa. 
Radna Makles zapytała gdzie gromadzić odpady po odebraniu wszystkich koszy.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  przez  okres  około  2-3  tygodni  mieszkańcy  będą  musieli  zakupić  worki
i w nich segregować odpady. 
Wiceprzewodnicząca odczytała zaproszenie na przedświąteczne spotkanie integracyjne, które odbędzie
w hali sportowej, w Ostrowach nad Okszą.
Radny Puchała  poprosił  przewodniczącego  rady,  aby wszelkie  usterki  na  drogach powiatowych  oraz
wojewódzkich na terenie Gminy Miedźno umieścić w protokole. Następnie wyciąg z protokołu wysłać do
Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku. Dodał, że zawarta został  umowa pomiędzy województwem
śląskim  a  powiatem  kłobuckim.  Jest  to  porozumienie,  w  ramach  którego  Powiatowy  Zarząd  Dróg
w Kłobucku utrzymuje w sezonie letnim i zimowym odcinki dróg na terenie Gminy Miedźno. 
Przewodniczący  Bęben  stwierdził,  że  jest  to  słuszna  uwaga  do  której  należy  się  dostosować.
Sołtys Szczypior zapytał czy zaproszenie odczytane przez wiceprzewodniczącą Miśkiewicz dotyczy tylko
radnych.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  powiedziała,  że  została  poinformowana,  aby  zaproszenie  przekazać
radzie Gminy Miedźno. Dodała, że na zaproszeniu nie ma podanego organizatora.
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  z  tyłu  zaproszenia  podany  jest  organizator.  Dodał,  że  sołtysi
również są zaproszeni.
Radny Ciesielski odnosząc się do zakupu worków na odpady stwierdził, że w tej kwestii może pojawić
się problem. Zapytał czy nie lepiej byłoby zorganizować to w taki sposób, aby mieszkańcy ponownie
otrzymywali worki. Dodał, aby nie „zmuszać” mieszkańców do kupna woków. Nadmienił, że nie dość, że
mieszkańcy muszą płacić za wywóz to jeszcze sami muszą zakupić sobie worki. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że wcześniej firma nie chciała odbierać odpadów zgromadzonych we
własnych workach i w większej ilości. Dodał, że właśnie dlatego w nowym przetargu mieszkańcy muszą
sami sobie je zakupić. 
Sołtys Seliga stwierdził,  że mieszkaniec, który wystawi znacznie większą ilość worków na pewno nie
będzie miał ich odebranych. 
Sekretarz odpowiedziała, że obecne zapisy uchwały można zmienić. Dodała, że przetarg ogłoszony został
tylko na 3 miesięcy. Po tym czasie Gmina będzie musiała ogłosić przetarg unijny na dłuższy okres czasu.
Dodała, że kwestia worków zostanie wzięta pod uwagę jeżeli tylko będzie taka potrzeba.
Sołtys Leśnikowski powiedział, że sołtysi otrzymali wcześniej wspomniane zaproszenie, aby przekazać je
osobom  niepełnosprawnym.  Dodał,  że  przybycie  należy  potwierdzić,  ale  na  zaproszeniu  mnie  ma



podanego numeru kontaktowego. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że na zaproszeniu nie mam zaznaczonego potwierdzenia przybycia. 
Sołtys  Leśnikowski  powiedział,  że  dostał  taką  informację,  aby  potwierdzić  przybycie  osób
niepełnosprawnych ponieważ mają zostać przygotowane dla nich prezenty. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że na zaproszeniu nie ma podanego organizatora.
Sołtys Leśnikowski wyraził opinie, że jest to zaproszenie wyłącznie z informacją gdzie okoliczność się
znajduje i o której godzinie. Dodał, że powinien być podany chociażby numer telefonu, w razie potrzeby
kontaktu.
Radna  Chudaszek  powiedziała,  że  w  sprawie  zaproszenia  rozmawiała  z  pracownikiem  Gminnego
Ośrodka Kultury w Miedźnie. Dostała informacje, że obowiązują przepisy RODO dlatego na zaproszeniu
nie ma podanych konkretnych informacji o organizatorze. Dodała, że z jej informacji wynika, że mają to
być osoby niepełnosprawne, samotne oraz opuszczone. Uważa, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
powinien pomóc w tej sprawie ponieważ posiada informacje o osobach, które potrzebują pomocy.
Sołtys Leśnikowski powiedział, że spotkał się z tymi osobami, aby przekazać zaproszenie, ale nie ma
możliwości zgłoszenia ich przybycia.
Przewodniczący Bęben powiedział, że sprawa zostanie wyjaśniona.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  powiedziała,  że  przekazała  taką  informację  jaką  otrzymała  od
pracownika Gminnego Ośrodka Kultury. Stwierdziła, że na zaproszeniu jest zbyt mało informacji.
Radna Makles powiedziała, że takie zaproszenie powinno dużo wcześniej trafić do sołtysów, aby mogli je
wywiesić na tablicy ogłoszeń. 
Radny Ciesielski zapytał odnośnie oświetlenia ulicznego. Dodał, że na chwile obecną nic się nie zadziało
w tej  sprawie.  Zapytał  czy istnieje możliwość,  aby pierwszy przegląd wszystkich lamp firma Tauron
wykonała kompleksowo.
Skarbnik  wyjaśnił,  że  umowa  została  podpisana  8  listopada  br.  Dodał,  że  kilka  dni  później  zostało
ponowione  zawiadomienie  o  ilości  koniecznych  napraw.  Nadmienił,  że  Gmina  jest  na  bieżąco
w  zgłaszaniu  usterek.  Problem  jest  po  stronie  firmy  Tauron.  Firma  jest  zobligowana  do  bieżącego
utrzymywania oraz monitorowania oświetlenia ulicznego.
Sekretarz powiedziała, że powiadomienie o konieczności napraw zostało wysłane do firmy Tauron.
Radny Wosiński zapytał jak wygląda umowa z firmą Tauron. Zapytał czy jest to umowa kompleksowa na
pełną obsługę czy skrócona na wymianę samych żarówek. Dodał, że z jego informacji wynika, że umowa
ta obejmuje tylko wymianę żarówek i bezpieczników, a nie obejmuje wymiany lamp. Wymianę lamp za
każdym  razem firma  Tauron  musi  konsultować  z  Gminą.  Zapytał  dlaczego  została  zawarta  umowa
skrócona, a nie kompleksowa.
Skarbnik wyjaśniając odczytał paragraf 3 zawartej umowy. 
Radny Wosiński odnosząc się do przedstawionego fragmentu umowy powiedział, że otrzymał informacje
od pracownika firmy Tauron, że umowa zawarta jest w inny sposób. Dodał, że należałby ją zweryfikować
pod względem zbieżności, które powstały.
Sekretarz powiedziała, że umowa jest zawarta w inny sposób ponieważ Gmina będzie płacić tylko za to
co wymaga wymiany i naprawy. Dodała, że treść umowy jest do wglądu. Nadmieniła, że Gmina jest
w zaawansowanym stopniu z realizacją oświetlenia niezależnego, aby uniezależnić się od firmy Tauron. 
Wiceprzewodniczący Graj zapytał czy w kwestii wymiany tablic, które znajdują się na granicach gmin są
już rozpoczęte jakieś działania. Tablica w kierunku od Zawad do Mokrej jest zniszczona. 
Sekretarz odpowiedziała, że znaki odnawiane są na bieżąco. Dodała, że sprawdzi tą sprawę i ewentualnie
zostaną uzupełnione braki.
Radna Chudaszek powiedziała,  że miała  przyjemność rozmawiać z pracownikami elektrowni Tauron.
Dodała, że przy ulicy Sosnowej jedna lampa jest do całkowitej wymiany. Zapytała jak będzie wyglądać
naprawa tej lampy.
Radny Wosiński powiedział, że firma Tauron przekazuje zapytanie do Gminy czy zgadza się na wymianę
tej lampy.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  jeżeli  dostanie  taką  informację  to  zostaną  rozpoczęte  działania  odnośnie
wymiany lampy.
Radna Chudaszek powiedziała, że jeżeli lampa zostałaby wymieniona to przy ulicy Sosnowej wszystkie
lampy będą już naprawione. 
Radny Wosiński stwierdził, że można byłoby zmienić umowę, aby nie wydłużać czasu trwania naprawy
lamp.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  umowa na  chwilę  obecną jest  jak najbardziej  akceptowalna.  Dodała,  że



Gmina będzie ponawiać wszystkie zgłoszenia mieszkańców do firmy Tauron.
Sołtys Lizurej powiedział, że firma Tauron w m. Mokra wymieniła tylko część lamp. Dodał, że będąc
w siedzibie firmy otrzymał informację, że umowa zawiera tylko wymianę bezpieczników oraz żarówek.
Natomiast  jeżeli  chodzi  o  wymianę  gniazda  bądź  przewodów elektrycznych  to  firma  Tauron  będzie
kierować pismo do Urzędu Gminy z zapytaniem o możliwości wymiany bądź naprawy lampy. Dodał, że
w m. Mokra III  przy skrzyżowaniu  oraz Mokra II  są dwie lampy do wymiany.  Ponadto lampa przy
remizie po nagrzaniu się żarówki nie świeci.
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  umowy wynika,  że  do  obowiązków firmy nie  należy  jedynie
wymiana żarówki. Dodał, że należałby wyjaśnić tą kwestii z kierownictwem firmy Tauron.
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że należałoby zrobić inwentaryzację wszystkich lamp, które nie
świecą i zlecić firmie ich naprawę. Nie byłby problemu w kwestii napraw pojedynczych lamp.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  jest  to  bardzo  cenna  uwaga,  ale  ciężka  do  zrealizowania.  Dodała,  że
z wypowiedzi radnych oraz sołtysów wynika, że firma Tauron zrzuca winę na Urząd Gminy. Nadmieniła,
że wysyłając pisma do firmy w sprawie inwentaryzacji lamp czas oczekiwania na odpowiedź wydłużał
się nawet do 9 miesięcy.  Powtarzając powiedziała, że umowa jest poprawnie skonstruowana, a Gmina
będzie płacić za to co będzie naprawione. 
Sołtys Seliga powiedział, aby zaprosić przedstawiciela firmy Tauron na kolejną sesję w celu wyjaśnienia
kwestii zapisu umowy.
Radny Wosiński powiedział, że jego zdaniem jest to dobre rozwiązanie.
Skarbnik powiedział, że nie widzi w zapisach umowy, żeby firma Tauron miała zwracać się do Gminy
o możliwość wymiany lamp. Do umowy dołączone są załączniki, w których zawarte są katalogi usług
i elementy,  które są do wymiany wraz z ich wyceną.  Zgodnie z tymi  załącznikami i zrealizowanymi
naprawami powinna być wystawiona faktura. Wyraził opinie, że firma Tauron nie jest przygotowana do
wykonania usługi i próbuje „grać na zwłokę”.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że po zgłoszeniu przez nią nieświecących lamp przy ulicy
Konopnickiej  firma Tauron w kolejnym dniu naprawiła  usterki.  Dodała,  że uzyskała  informację,  aby
zgłaszać awarię lamp pod numerem 991. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że jest to dobry przykład na przyszłość. 
Sołtys  Lizurej powiedział,  że według jego informacji  awarię lamp najpierw trzeba zgłosić do Urzędu
Gminy, a nie osobiście. 
Radny Wosiński odpowiedział, że mieszkaniec może zgłaszać awarię lamp.
Radna  Makles  zapytała  czy  będzie  planowany  remont  placu  zabaw  na  placu  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego w Miedźnie. 
Sekretarz  odpowiedziała,  że  za  plac  zabaw na  terenie  szkoły  odpowiedzialny  jest  dyrektor  placówki
oświatowej. 
 
11. Zakończenie obrad III Sesji.
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji  Przewodniczący Rady Gminy
Zdzisław Bęben zamknął obrady III Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 16.00.
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